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Dagordning  
Dagordning vid Katrineholms BK:s Årsmöte den 18:e februari 2023 
 
1 Fastställande av röstlängd 
 
2 Val av mötesordförande 
 
3 Lokalklubbsstyrelsens anmälan om protokollförare 
 
4 Val av två justerare tillika rösträknare, som tillsammans med 

mötesordförande ska justera protokollet 
 
5 Beslut om närvaro- och yttranderätt förutom av valda delegater, och av 

personer enligt § 7 moment 2. 
 
6 Fråga om årsmötet har blivit stadgeenligt utlyst. 
 
7 Fastställande av dagordning. 
 
8 Genomgång av: 

a) lokalklubbsstyrelsens verksamhetsberättelse, inklusive rapport om 
uppfyllande av mål och uppdrag från föregående årsmöte  
  

b) balans- och resultaträkning 
c) revisorernas berättelse 
 

9 Fastställande av balans- och resultaträkning samt beslut om dispositioner av 
vinst eller förlust. 

 
10 Beslut om ansvarsfrihet för distriktsstyrelsen. 
 
11 Genomgång av distriktsstyrelsens förslag avseende: 

a) mål 
b) rambudget för innevarande verksamhetsår samt preliminär rambudget för 

det närmast följande verksamhetsåret 
c) medlemsavgift enligt  § 4  för närmast kommande verksamhetsår och 
d) andra ärenden samt motioner vilka lokalklubbsstyrelsen har bedömt kan 

ge konsekvenser för verksamhet och ekonomi. 
 
12 Beslut i ärenden enligt punkt 12. 

 
13 Information om planerade aktiviteter i syfte att nå fastställda mål. 

 
14 Val av distriktsstyrelse enligt § 8 moment 1 samt beslut om suppleanternas 

tjänstgöringsordning:  se separat bilaga 
  
a) Ordförande                för år          2023                  omval 
b) Vice ordförande     2023-2024        omval 
c) Sekreterare                              Vakant 
d) Kassör                  2023-2024         omval           
e) Ledamot i styrelsen                     2023-2024         omval 
f) Ledamot i styrelsen                  2023                 omval 

 e) Ledamot i styrelsen                      2023-2024        nyval 
 f) 1:e suppleant                               2023                  omval 
 g)       2:e suppleant                              2023                  fyllnadsval 
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15      Val av revisorer och revisorsuppleant enligt § 9. 
a) En revisor                        för år 2023         omval 
b) En revisor                        för år 2023         omval 
c) En revisorsuppleant        för år 2023         omval 

 
16      Val av valberedning enligt  § 10 

a)           En ledamot i valberedningen, sammankallande     för år 2023 
b)    En ledamot i valberedningen                                  för 2023-2024    
c)            En ledamot i valberedningen                                  för 2023 
           
 

17      Beslut av omedelbar justering av punkterna 13 och 15 – 17  
 
18     Beslut om lokalklubbssstyrelsens förslag i ärenden samt motioner som inte   
         Behandlats under punkt 12.   
    
19    Genomgång av handlingar till distriktsfullmäktige    
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VERKSAMHETSBERÄTTELSE  2022 
 
Medlemmar 
 
Medlemsantalet var vid året slut 214 varav 14 ungdomar 
 
Styrelsemöten: 
Januari inställt pga sjukdom 
2 Februari 2022 
1 mars 2022 
12 april 2022 
18 maj 2022 
22 augusti 2022 
3 oktober 2022 
31 oktober 2022 
5 december 2022 
24 januari 2023 
 
Medlemsmöten: 
19 april 2022 
12 september 2022 
15 november 2022 
 
Årsmöte: 
19 februari 2022 

 
  

Styrelse 
 
Ledamöter:  
Ordförande  Caroline Lindström   
Vice ordförande Peter Rönnbäck  
Sekreterare  Ami Roth tom 9/8 2022 
Adjungerad sekreterare Gullevi Bergqvist from 31/10  
Kassör  Maria Perzon 
Ledamot  Lotta Asplund  
Ledamot  Bjarne Persson 
Suppleant  Tina Berggren 
Suppleant   Malin Olovsson 
   
 
Revisorer:  Lena Olsson 
  Göran Svarén  
 
Revisorersättare: Marianne von Gennep 
 
 
Valberedning  
 
Sammankallande Gullevi Bergqvist 
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Sektorer och kommittéer 
 
Hundägarutbildningssektorn  
Caroline Lindström 
 
Träningssektorn 
Maria Forsman 
 
Tävlingssektorn 
Bruks: Mikael Svensson, Elsmari Nilsson 
Lydnad: Maria Perzon 
 
Rasutvecklingssektorn 
Mental: Linda Ling 
Utställning: Maria Perzon  
 
Fastighetsskommittén: 
Ute: Benny Olsson 
Inne: Vakant 
 
Kökskommittén: 
Sammankallande, Kerstin Löwenhamn 
   
PR-Info:  
Sammankallande Lotta Asplund 
 
Tjänstehundssektorn 
Vilande   
 
Agilitysektorn:  
Vilande  
       
Ungdomskommittén: 
Vilande    
 
   
Hundägarutbildningssektorn 2022 
 
Kurser: 
 
Tävlingslydnad: Startade 21/3 med 7 tillfällen. Ledare Maria F och Maria P med 4 
deltagare som betalade 1800:-.  
 
Rallylydnad nybörjare: Startade 30/3 med 7 tillfällen. Ledare Caroline L med 9 
deltagare som betalade 1400:-. 
 
Valpkurs: Startade 2/5 med 5 tillfällen. Ledare Maria F och Anita H med 11 
deltagare som betalade 500:-. 
 
Rallylydnad fortsättning: Startade 15/5 med 4 tillfällen. Ledare Britta H med 5 
deltagare som betalade 1000:-. 
 
Valpkurs: Startade 22/8 med 5 tillfällen. Ledare Maria F och Caroline L med 12 
deltagare som betalade 500:-. 
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Rallylydnad nybörjare: Startade 1/9 med 6 tillfällen. Ledare Caroline L med 9 
deltagare som betalade 1200:-. 
 
Allmänlydnad: Startade 26/9 med 5 tillfällen. Ledare Maria F med 8 deltagare som 
betalade 1000:-. 
 
 
Prova på Specialsök: Under 3 timmar den 4/12 höll den inhyrd instruktören Malin 
Åkerman ett prova på tillfälle. 6 deltagare som betalade 750:- 
 
 
Övrigt i hus: 
 
D-hus Sörmland har haft zoom möten som jag deltagit i 24/4 och 4/10. 
 
Bjöd in till en träff för funktionärer 6/11 för att se vad vi skulle kunna göra under 
nästa år. Över 20 personer bjöds in och 6 st kom. Vi diskuterade högt och lågt vad 
som kunde vara möjligt att prova, allt från kurser, prova på dagar och 
föreläsningar. 
 
Var på en träff med Studiefrämjande ang Greenteam. Ev kommer vi samordna en 
aktivitet med 4H. 
 
 
Aktiviteter: 
 
Cösters: Djurbutiken Cöster bjöd in sina kunder till en spontan träff hos oss på 
klubben den 24/4. De bjöd på fika. Vi ordnade några prova på aktiviteter i rally och 
nosework. Vi var 3 funktionärer utöver Cösters personal. Ca 40 personer kom och 
denna träff ledde till att 2 st blev medlemmar bara för att kunna tävla för oss, 1 
som anmälde sig till rallykursen och 1 som anmälde sig till valpkursen och dessa 
två var inte medlemmar sen innan. 
 
Cösters: En ny spontan träff hos oss på klubben den 7/8 då de bjöd på grillad korv 
och fika. Vi ordnade prova på agility, rally och godissök. Vi var 4 funktionärer 
utöver Cösters personal. Ca 35 personer kom och denna träff ledde till att 2 st 
anmälde sig till valpkursen, 1 till allmänlydnad och 2 st till rallylydnaden. Av dessa 
var 4 nya medlemmar. 
 
Hundens vecka: Vi valde att ha ett antal prova på aktiviteter under tisdagen den 
13/9. Det som erbjöds var ordning &reda, agility, nosework och rally. Köket var 
öppet. Det var 10 talet funktionärer som hjälpte till och över 40 personer kom och 
provade på aktiviteterna som erbjöds. 
 
Adventsfika: Kerstin bjöd in till adventsfika den 3/12 med hembakt fikabröd och 
lotteri. 
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Träningssektorn 2022 
 
Under året har vi haft tisdagsträning med platsliggning och budföring med och utan 
skott. Vi har haft öppna träningar för alla medlemmar i lydnad, rallylydnad och 
specialsök en till två gånger per vecka under hösten och vintern med många nya 
deltagare. Det känns kul att fler av våra medlemmar stannar och är aktiva och inte 
bara går en kurs och sedan försvinner. Vi hade ett tävlingsträningstillfälle den 18:e 
juni i brukslydnad, rally och lydnadslydnad, vi hade ”tävlingsledare, skrivare och 
domare” på planen och försökte efterlikna tävlingssituationen så mycket som 
möjligt. I juli och augusti hade vi valpträffar som var öppna för alla med valp. 
Förutom det är det ju andra som ordnat träningar, träningstävling (Mimmi och 
Gullevi), nosework (Caroline och Malin), rally (Kristina, Brita, Caroline), 
summercamp (Linda mfl) och så har det varit olika träningsgrupper som kört 
lydnad, rally, bruks, agility. 
 
 
Tävlingssektorn 2022 
 
Bruks: 
Vi har under 2022 genomfört följande bruksprov: 
 
2 Appellklass spår 
1 Elitklass Spår 
1 Lägreklass Spår 
1 Högreklass Spår 
1 Sök, Lägre – Elitklass 
1 Rapport Lägre- Elitklass blev tyvärr inställd pga inga anmälningar. 
Vi har även genomfört Klubbmästerskap. Där blev Linda Ling med Lövlunds Trotza 
klubbmästare. 
Julblommor är utdelade till våra markägare som tack för lånet av skogsmarker. 
Derby mellan Katrineholm och Flen blev inställt för att det var svårt att få in datum 
pga att båda klubbarna hade många officiella tävlingar och tiden inte räckte till för 
våra funktionärer. 
Ett glatt gäng funktionärer har jobbat på klubbens tävlingar vilket vi är mycket 
tacksamma för, tack till er alla. 
 
Tävlingssektorn Bruks 
Mikael Svensson & Elsmari Nilsson 
 
Lydnad: 
Vi genomförde 6 st tävlingar med totalt 86 deltagare. 
Vi har haft ett Klubbmästerskap. Gullevi Bergqvist med Bohlsta Trollets Scooby 
Doo blev klubbmästare. 
Klubben var representerad på Lydnads-SM av Mattias Lövgren med Kronvallaren 
Eragon. 
 
 
Rasutvecklingssektorn 
 
Mental: 
Under året har delar av sektorns medlemmar varit på uppdateringsträff i MH/ MT 
och figurerat på andra klubbar. 
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Under året har klubben skickat 4st medlemmar som utbildats till MH figuranter. 
 
Under året har sektorn haft flertal träffar på klubben för träning/repetition/underhåll 
Under året genomförde klubben ett MH på hösten. 
 
 
Utställning: 
Ingen genomförd utställning 
 
 
Rallysektorn 
Framför allt Kristina B och Maria F har bjudit in till ett antal öppna träningar under 
året som har varit uppskattade av de aktiva. 
 
I år har vi haft 2 nybörjarkurser och 1 fortsättningskurs. Det har varit stort intresse 
för nybörjarkurserna vilket gjort att vi fått lägga till ytterligare någon plats på varje 
kurs. Efter att kurserna avslutats är det några deltagare som fortsatt att träna på 
klubben, besökt de öppna träningarna och även någon som kommit till start i 
nybörjarklass. 
 
Jag var på ett möte den 8/5-22 i Strängnäs som Distriktets Rallysektor bjöd in till. 
De hade just tagit över sektorn och ville lära känna oss i sektorerna och kolla över 
läget på klubbarna. Vi startade med lite träning innan vi satt och diskuterade hur vi 
jobbade på våra klubbar. En fb sida startades för att kunna hålla kontakten lättare. 
 
6/12-22 bjöd Distriktet in till ett zoom möte för en genomgång av de nya reglerna 
och skyltarna som trädde i kraft 1/1-23. 
 
Nya skyltar med de nya momenten i alla klasserna är inköpta och finns med de 
andra skyltarna i lilla stugan. 
 
 
Fastighet 
 
Inne: 
Städningen har fungerat bra. 
Pensionärsgruppen har gjort ett bra jobb med städning. 
 
Ute: 
Gräsklippning har fungerat bra. 
Benny Olsson har tagit över fastighet ute. 
De trasiga lamporna på planerna är utbytta. 
 
 
PR/Info 
 
PR-info Här finns inte mycket att rapportera. Jag har med Yvonne Hulls hjälp 
bland annat försökt informera om vad som händer på klubben genom FB och 
hemsida. Dels om nyheter från SBK, dels några aktiviteter på klubben. 
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Köpbaserat sponsringsavtal ICA Maxi 
ICA Maxi har beslutat att avsluta de köpbaserade sponsringsavtalet som vi och 
fler föreningar haft. ICA tycker att konceptet varit lyckat men den samlade bilden 
från föreningar är att vi konkurrerar om samma kunder som ska använda koden. 
ICA har lyssnat på föreningars önskemål och tagit fram en ny sponsringspolicy till 
2023. 
De önskar nu att vi skickar in våra olika sponsringspaket så ska ICA kika på 
dessa för att skapa nya förutsättningar inför nästa år då de gärna vill fortsätta 
samarbeta med oss.   
ICA tror och hoppas att detta kommer att ge en mer klar bild för båda parter. Den 
köpbaserade sponsringen upphörde vid årsskiftet 22/23.   
ICA hoppas att detta ska ge alla ett bättre och mer nära samarbete framöver. 
 
 
KÖK. 
 
Köket har varit öppet på tävlingar.  
 
Familjedag 26/3. Kerstin ordnade en våffeldag som i år slogs ihop med loppis och 
lite aktiviteter. Kerstin hade ordnat tipspromenad med vinster och sen hade vi 
prova på agility, rally och godissök. Över 50 personer kom och vi var ett 10-tal som 
var funktionärer 
 
Adventsfika ordnades i början av december. 
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VERKSAMHETSPLAN  2023 
Klubben har sina givna uppgifter i enlighet med SBK-förbundets grundstadga 
och har att bland annat: 
 

- Samverka med distrikt och dess lokalklubbar och Sveriges 
Hundungdom. 

- Anordna kurser för klubbens medlemmar och härvid prioritera 
utbildningen av funktionärer av olika slag. 

- Anordna kurser i allmän hundhållning för hundägare med hundar av 
alla raser. 

- Väcka intresse för och främja avel av sunda, mentalt och exteriört 
goda hundar av de raser förbundet har avelsansvar för. 

- Utbilda funktionärer för att klara vårt tävlingsåtagande. Anordna 
vidareutbildning av tävlingsekipage med speciell inriktning på 
bruksgrenarna. 

- Anordna MH och korning i samverkan med rasklubbar. 
- Anordna officiella prov och tävlingar. 
- I samarbete med samhällets organ och verka för en bra hundhållning 

och tillvarata hundägarnas intressen inom verksamhetsområdet. 
- Informera om frivilligorganisationernas verksamhet och utbilda 

hundar för försvarets och räddningstjänstens behov. 
- Göra en fortsatt satsning på ungdomsverksamheten. 
- I övrigt fullgöra de uppgifter förbund och distrikt ålägger klubben. 

 
Tävlingssektorn 2023 

 Bruks: 
 Planering för 2023 års brukstävlingar: 
 2 Appellklass spår 
 1 Elitklass spår 
 2 Lägreklass spår varav en kvällstävling 
 1 Sök, Lägre-Elitklass 
 1 Rapport, Lägre-Elit  
 Klubbmästerskap 
 Derby mot Flen 
 Möte inför 2023 års tävlingar ska bokas in för funktionärer. 
 Planera tävlingsträningar för tävlingsekipage. 
 Tävlingssektorn Bruks 
 Mikael Svensson & Elsmari Nilsson 

 Lydnad: 
 Då det är brist på funktionärer så kommer endast 4 st tävlingar att genomföras. 
 Vi kommer att anordna ett Klubbmästerskap. 
 Vi kommer under året att ordna tävlingsträningar. 
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  Hundägarutbildningssektorn 2023 
 Målet är att ha minst 4 kurser varje termin. Valp, allmänlydnad, rallylydnad och någon 
 kurs med tävlingsinriktning eller annan typ av vidareutbildning. 
 Vi ska även försöka få till minst 3 prova på tillfällen i olika grenar. Antigen som rena 
 tillfällen eller i kombination med andra saker tex familjedag eller liknade. 
 Vi ska delta i Hundens vecka.  
 Vi ska även ha minst en föreläsning för våra medlemmar. 
 
 Övriga önskningar/målbilder: 
 När Maria F är klar med utbildningen så hoppas vi på en specialsökskurs. 
 Jag skulle även vilja få till en nosework kurs och kombinationskurs som består av olika 
 grenar. 
 Någon typ av ungdomsaktivitet tex prova på under något lov. 
 Samarbete med tex 4H för en Greenteam aktivitet. 
 Få till någon ”Sund med hund” aktivitet. 
 Föreläsningar med inhyrda instruktörer. 
 Kurser/dagar med inhyrda instruktörer. 
 Vi behöver få in flera som kan tänka sig att hjälp till på kurser för att sedan utbilda sig 
 till instruktörer. Jag ser helst att vi kan få till 2 nya instruktörer under året. 
  

  Träningssektorn 2023 
 Året 2023 har startat med ett flertal öppna träningar för alla medlemmar med rally, 
 lydnad och specialsök och då har vi mestadels varit inomhus i klubbstugan. Vi har för  
 avsikt att fortsätta med dessa träningar under hela året och kommer vartefter det blir  
 varmare och ljusare att hålla till utomhus. Tisdagsträningarna kommer igång igen när  
 det blivit ljust till 18.30. Det kommer som vanligt att vara platsliggning utan skott  
 kl.17.30, budföring utan skott därefter. Kl 18.00 platsliggning med skott och därefter 
 budföring med skott. De träningsgrupper som finns kommer fortsätta och jag 
 hoppas att fler kommer starta. Alla medlemmar som vill träna kan skriva på fb-sidan 
 när och vad och bjuda in de som vill och kan. Därifrån kan det sedan bildas  
 träningsgrupper när man hittar de som vill träna samma gren, kan liknande tider mm.  
 Jag ser fram emot ett aktivt 2023 där alla medlemmar hittar något som lockar i  
 träningssammanhang. 

 

  Rasutvecklingssektorn 2023 
 Mental: 

 Under året finns uppdatering MT planerat. (i distriktets regi 
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 Under året finns uppdatering av banan planerat (material). 
 Under året finns minst 2st MH planerat (vår/höst) 
 Utställning: 

 Ingen planerad utställning. 
 

  Rallysektorn 2023 

 Den 29/4 kommer klubben ha en tävling med dubbla nybörjarklasser. 
 En nybörjarkurs varje termin. Om intresset inte är så stort när kursen kommer ut så 
 planerar jag in en Prova på dag någon vecka innan kursstart då detta brukar väck 
 intresse. 
 En teoridag eller en kursdag nu i vår med de nya momenten planeras in. Kommer 
 ställa frågan på fb/hemsida vad medlemmarna önskar. 
 
 Övriga önskningar/målbilder: 
 Förhoppningsvis får vi in en fortsättningskurs till under året. 
 Ev kommer jag försöka gå bredvid någon på en annan klubb när de ska organisera  
 tävling för att se hur det går till och vad som krävs. Detta för att i framtiden ev kunna 
 hoppa på en utbildning till tävlingssekreterare.  
 Sätta kodlås på lilla stugan så att man inte behöver in i stora stugan för att träna rally. 
 Beslut ang detta finns redan. 
 

  Fastighet 2023 
 Inne: 

 Ett städschema har satts upp på anslagstavlan. 
 Ute: 

 Schema för gräsklippning kommer. 
  

  PR/Info 

 
  Kök 
 
 
 
   


